

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS
BELARUSIAN STATE UNIVERSITY
FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS
Department of International Law**

Annotation to the master's thesis

**INTERNATIONAL TREATY AS A SOURCE OF PRIVATE
INTERNATIONAL LAW**

SHANG QIAN

Scientific supervisor:
Konstantin Vakimenko,
PhD, Associate Professor

Minsk, 2024

ANNOTATION

1. Structure and scope of the master's thesis: 69 p, 53 sources.

2. Keywords: GENERAL PRINCIPLES OF LAW, INTERNATIONAL COMMERCIAL LAW, APPLICATION OF LAW.

3. The content of the work

Object of research – the important sources of general legal principles of international commercial law.

Subject of research – general legal principles, theoretical research , practical work, international commercial law.

The aim of the thesis – to study the ontology of general legal principles in international commercial law and their application in international commercial arbitration.

Methods of research: jurisprudence, legal philosophy, comparative analysis, case analysis.

Results: By sorting out the concepts and properties of general legal principles, it will provide an important reference for us to understand the origin and system of international commercial law. Through empirical research on the application of general legal principles in international commercial arbitration practice, we will in turn explore new solutions for the dilemma of general legal principles themselves. Therefore, it is of great theoretical and practical significance to study the nature, content and application of general legal principles in the field of international commercial law.

Reliability of materials and results of the thesis: The materials used and the results of the thesis work are reliable. The work was done independently.

Recommendations for the use of the results: the results of this study can be used in the educational process.

АННОТАЦИЯ

1. Структура и объем дипломной работы: 69 страница, 53 источника.

2. Перечень ключевых слов: ОБЩИЕ ПРИНЦИПЫ ПРАВА, МЕЖДУНАРОДНОЕ ТОРГОВОЕ ПРАВО, ПРИМЕНЕНИЕ ПРАВА.

Объект исследования – Важные источники общих правовых принципов международного торгового права.

Предмет исследования – Общеправовые принципы, теоретические исследования, практическая работа, международное торговое право.

Цель работы – Изучение онтологии общих правовых принципов в международном торговом праве и их применения в международном торговом арбитраже.

Методы исследования: Юриспруденция, правовая философия, сравнительный анализ, анализ дел.

Результаты: Разбирая понятия и свойства общих правовых принципов, мы получим важную ссылку для понимания происхождения и системы международного коммерческого права. С помощью эмпирических исследований применения общих правовых принципов в практике международного коммерческого арбитража мы, в свою очередь, изучим новые решения дилеммы самих общих правовых принципов. Поэтому изучение природы, содержания и применения общих правовых принципов в области международного коммерческого права имеет большое теоретическое и практическое значение.

Достоверность материалов и результатов диссертации: Использованные материалы и результаты дипломной работы являются достоверными. Работа выполнена самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов: результаты данного исследования могут быть использованы в образовательном процессе.